To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: JORDAN TRADE FAC Date: 11-09-2023 07:24:47 AM Subject: Changing the name of the Risk Committee	السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: التسهيلات التجارية الاردنية التاريخ: 11-09-2023 07:24:47 AM الموضوع: تعديل اسم لجنة المخاطر
Please be notified that the Board of Directors decided approve changing the name of the Risk Committee that emanates from the Board of Directors to become the Risk and Compliance Committee with the same membership at its meeting on Tuesday, July 18, 2023.	يرجى التفضل بالعلم بأنه قرر مجلس الادارة في اجتماعه يوم الثلاثاء الموافق 2023/07/18 الموافقة على تعديل اسم لجنة المخاطر المنبثقة عن مجلس الادارة لتصبح لجنة المخاطر والامتثال و بنفس تشكيل اعضائها
18-07-2023	18-07-2023
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: amer beidas	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: amer beidas